
King King Voice Roaming Service 

You can make/receive unlimited calls to/from Hong Kong through this KingKing app while you are abroad. 

• For caller/receiver located in overseas, Wi-Fi connection, mobile device and KingKing application are required. 

• Your friend/relative located in Hong Kong can use any fixed or mobile phone to call you without internet connection nor KingKing application installed. 

Applications Download 

You are recommended to download KingKing application before leaving Hong Kong, please go to Google Play or App Store and use "KingKing" as the search phrase. 

You will need to complete a one-off registration to use KingKing. Please connect to Wi-Fi Network before switching on KingKing. 

How to login and use "KingKing" 

1. KingKing application icon on your handset menu; and enter your csl's number when using KingKing for the first time (Pic 1) 

2. Enter password of rechargeable SIM (Pic 2), you may get the password by dialing *111#. 

3. Accept KingKing Terms & Conditions (Pic 3) 

4. Switch on KingKing then it will change to blue, showing that all incoming/ outgoing calls are connected via KingKing (Pic 4) 

 

 

 

 

 



「傾 King」漫遊通話服務 

只需下載我們的獨家傾 King 應用程式，於海外時即可與任何香港的固網或流動電話通話，對方亦毋須是 csl 客戶或安裝應用程式。 

- 於海外使用傾 King時需開啓Wi-Fi 及開啓傾 King 應用程式. 

- 於香港的親友致電給您時無需使用Wi-Fi 及傾 King 應用程式. 

下載應用程式 

於離開香港前，我們建議你先透過以下方法下載傾 King應用程式。 

- 在 Google Play 或 App Store 搜尋「傾 King 」 

您需要先完成一次登記方可使用「傾 King 」。 另外，請於毎次開啟及使用「傾 King 」前先連接Wi-Fi。 

於您的手機按傾 King 應用程式； 然後 

1. 於第一次使用傾 King 前需要先輸入流動電話號碼 (圖一)。 

2. 輸入儲值卡密碼並遞交(圖二)，密碼可按*111# 取得密碼。 

3. 接受「傾 King 」的條款及細則(圖三)。 

4. 就可以開啟「傾 King 」並使用。「傾 King 」連線後，所有打出或接聽的來電都會通過「傾 King 」連接。「傾 King 」已連線及所有打出或接聽的來電都會

通過「傾 King 」連接。(圖四) 

 

 

 

 

 


